
پيشگونيستمامابرايطلابهالمپيکميروم
ملي پ��وش تيراندازي كش��ورمان با وجود 
همه مشکلات و سختي هايي كه پشت سر 
گذاشته، براي كسب مدال طلا در المپيک 
شركت مي كند و معتقد است تمام تلاشش 
را براي كسب مدال خواهد كرد. الهه احمدي 
در مورد مهم ترين رقيبان��ش در المپيک 
مي گويد: »حريفاني از كرواسي، صربستان، امريکا و آلمان از رقيبان 
جدي من هستند، چين هم سرآمد همه حريفان است، 20 تا 25 نفر 
براي كسب مدال طلا به ميدان مي روند اما فقط يک مدال طلا توزيع 
مي شود، پيشگو نيستم اما براي كسب مدال طلا به ميدان مي روم. تفاوت 
من با حريفانم در روز مسابقه فقط از نظر روحي، رواني است. اگر راهي 
فينال شوم، رقابت سختي را هم در اين مرحله خواهم داشت. اردوي 

فرانسه و آلمان سازنده بود، تمرينات مناسبي را برگزار كرديم.«

انتشارقراردادهايميلياردي
آبدرلانهفوتباليها

واكنش هاي عصبي گون��ه و دور از منطق اين روزه��اي اهالي فوتبال به 
ماجراي انتشار قراردادهاي ميلياردي مربيان و بازيکنان فوتبال از بيت المال 
نشان مي دهد كه آنها از اينکه موقعيت اجتماعي شان در جامعه با توجه به 
دريافت هاي كلانشان از جيب ملت به خطر افتاده است، نگرانند. به همين 
خاطر هم برخي از اين افراد با هوچي گري و آسمان ريسمان بافتن و ربط 
مسائلي كه به انتشار قراردادهاي نجومي و ميلياردي فوتبال نامربوط است 
سعي در مظلوم نمايي دارند و مي خواهند اين طور عنوان كنند كه در اين 
مورد حريم خصوصي شان مورد تعدي قرار گرفته است. اين در حالي است 
كه انتشار ريزقرارداد بازيکنان در فوتبال جهان امري عادي است كه در همه 
ليگ هاي معتبر دنيا صورت مي گيرد و مانند ايران نه هيچ بازيکني اعتراض 
مي كند و نه مربي اي كه خ��ودش در ليگ هاي معتبر خارجي بازي كرده 
است، س��عي در وارونه جلوه دادن واقعيت دارد. اين رسم مرسوم فوتبال 
دنياست و جاي تعجب است كه در كشورمان، اهالي فوتبال از عملي شدن 
مسئله اي كه در جهان پذيرفته شده، سر باز مي زنند و شروع به جوسازي 
عليه آن كرده اند. البته شايد رسيدن به چرايي اين هوچي گري زياد سخت 
نباشد. علي دايي، مجيد جلالي، سيدجلال حسيني و فوتبالي هايي ديگري 
كه در ليست معترضان به انتشار ليس��ت قراردادها هستند، در سال هاي 
اخير با قراردادهاي كلان و ميلياردي جزو پردرآمدترين فوتبالي هاي ايران 
بوده اند، قراردادهايي كه از جيب ملت به اين افراد پرداخت مي شد و پنهان 
بودن اين ارقام سبب شده بود تا حاشيه اي امني براي اين افراد براي بهره 
بردن بيشتر از بودجه هاي دولتي فراهم شود. به همين خاطر طبيعي است 
كه انتشار رقم قراردادها، اگر چه خيلي از اين مبالغ غيرواقعي و كمتر از رقم 
واقعي است كه قرار است به اين بازيکنان پرداخت شود اما علني شدن رسمي 
دريافتي هاي ميلياردي اين افراد باعث شده تا آنها نگران عواقبي باشند كه 
اين مسئله مي تواند برايشان در سطح جامعه داشته باشد و علاوه بر اينکه 
قراردادهاي ميلياردي را به خطر بيندازد، بلکه سبب شود تا مردم نيز عليه 

دست اندازي اين افراد به بيت المال متعرض شوند و واكنش نشان دهند. 
البته در اين زمينه اين مديران باشگاه ها هستند كه متهمان رديف اول 
هستند و بايد درباره گشاده دستي شان از جيب ملت براي فوتباليست ها و 
مربياني كه هيچ گونه خروجي خاصي در ورزش ندارند، پاسخ دهند. اين 
در شرايطي است كه انتشار قراردادها در ايران نيز مانند كشورهاي ديگر در 
راستاي شفاف سازي صورت گرفته و برخلاف عده اي از جامعه فوتبال كه 
از اين تصميم برآشفته شده اند، اكثريت جامعه از انتشار اين ارقام استقبال 
كرده اند. به نظر مي رسد واكنش هاي مربياني مانند دايي و بازيکناني مانند 
حسيني را نبايد جدي گرفت و متوليان ورزش از وزارت ورزش گرفته تا 
سازمان ليگ كه در راستاي شفاف سازي مبالغ قراردادها را منتشر كرده اند، 
خواست كه قدم هاي بعدي را در اين زمينه بردارند و به اين مسئله تنها اكتفا 
نکنند. انتشار قراردادها هرچند مي تواند واقعيت را براي مردم درباره واريز 
شدن پول هاي ميلياردي و چندصد ميليوني از بودجه عمومي كشور به 
حساب فوتبالي ها روشن كند اما در اين زمينه بايد هدف اصلي قطع دست 
بازيکنان و مربيان فوتبال از بيت المال باشد. افکار عمومي انتظار دارند كه 
براي آينده تدابيري اتخاذ ش��ود كه از پرداخت چنين مبالغ هنگفتي از 

حساب بيت المال به فوتباليست ها جلوگيري شود. 
با اين حال به نظر مي رسد فدراسيون فوتبال و وزارت ورزش قصد ندارند 
قدمي بيش��تر از اين بردارن��د و صحبت هاي ديروز مديركل حراس��ت 
وزارت ورزش نشان مي دهد كه اين وزارتخانه برنامه اي براي كنترل رقم 
قراردادهاي فوتبال و جلوگيري از پرداخت هاي ميلياردي به فوتبالي ها 
ندارد. نکته تلخ و البته قابل تأمل ماجرا اينجاس��ت كه وزارت ورزشي ها 
هرچند اين اقدام را براي شفاف سازي عنوان كرده اند اما به بالا بودن قرارداد 
فوتبالي ها اعتقادي ندارند، به خصوص اينکه چند روز پيش س��جادي، 
معاون وزير ورزش پرداخت ه��اي ميلياردي به بازيکن��ان فوتبال را بالا 
عنوان نکرده بود. با اين شرايط به نظر مي رسد كه نبايد به برخورد قاطع با 
سوءاستفاده فوتبالي ها از بيت المال اميدوار بود و صحبت هاي نااميدكننده 
مسئولان وزارت ورزش كه مي توانند نقش اصلي را در اين پرونده داشته 
باش��ند، نش��ان مي دهد كه افکار عمومي بايد فعلًا به همين انتشار رقم 
قراردادها اكتفا كنند، مگر اينکه با تغيير نگاه مديران وزارت ورزش و دولت، 
آنها در راستاي جامعه عمل پوشاندن به خواسته افکارعمومي حركت كنند 
و زخم سوءاستفاده ميلياردي اهالي فوتبال از بيت المال را التيام بخشند. 

دربي كوچك تبريز زير سايه بازي هاي سپاهان و تراكتور
پرسپوليسدرآزاديبهدنبالدومينبرد

در ادامه رقابت هاي هفته دوم ليگ برتر فوتبال بعدازظهر امروز چهار بازي 
انجام مي شود. دربي كوچك تبريز، مصاف نفت تهران و سپاهان، ديدار 
پرسپوليس و فولاد و جدال صنعت نفت آبادان و تراكتورسازي با انجام 
اين چهار ديدار پرونده هفته دوم رقابت هاي ليگ برتر بسته مي شود.

قطعاً حضور پرسپوليس، سپاهان و تراكتورسازي به عنوان سه تيم مدعي 
قهرماني در اين فصل جذابيت هاي ديدارهاي امروز را بالا مي برد به خصوص 
اينکه سپاهان و تراكتورسازي در هفته اول نتايج جالبي كسب نکردند با 
اين حال ش��روع ديدارهاي امروز با دربي كوچک شهر تبريز است. جايي 
كه ماشين سازي و گسترش فولاد به مصاف هم مي روند، شاگردان رسول 
خطيبي در هفته اول دست به كار بزرگي زدند و در اهواز فولاد را 2 بر يک 
شکست دادند تا ماشين س��ازي حضور دوباره در جمع ليگ برتري ها را با 
پيروزي آغاز كند. در آن سوي ميدان گسترش فولاد و كمالوند در تبريز 
مقابل پيکان متوقف شدند تا حالا براي تبديل شدن به همان تيم سختکوش 
فصل قبل نياز به سه امتياز اين بازي داشته باشند، جدال ساعت 18 امروز اين 

دو تبريزي وضعيت آنها را در هفته هاي پيش رو بيشتر مشخص مي كند.
  پرسپوليس در  خانه

پرسپوليسي ها هرچند هفته قبل در ورزشگاه تختي مقابل سايپاي ميزبان 
احس��اس غربت نکردند و پيروز هم ش��دند اما امروز اوضاع ب��راي آنها فرق 
مي كند، امروز برانکو و مردان��ش از س��اعت 20:45 مي خواهند در حضور 
هواداران بي شمارشان فولاد را با شکست راهي اهواز كنند. برانکو كه برخلاف 
فصل پيش، ليگ را با پيروزي آغاز كرده، ب��از هم با تفکرات خاص خودش، 
پرسپوليسي جوان، مطيع و بابرنامه را به رقابت هاي ليگ آورده و در همان بازي 
اول نشان داد كه در اين فصل هم حرف هاي زيادي براي گفتن دارد. فولاد تيم 
شکست خورده هفته اول اگر موفق به بازسازي روحي و رواني و اصلاح نقاط 
ضعف تاكتيکي و تکنيکي خود در طول هفته گذشته نشده باشد به طور حتم 
در برابر پرسپوليس و برانکو با مشکل جدي روبه رو مي شود. برانکو و پرسپوليس 
خوب مي دانند كه كسب اين سه امتياز خانگي در هفته هاي ابتدايي بسيار 
حياتي است، سرخ هاي پايتخت فصل قبل با از دست دادن همين امتيازات 
ابتدايي فصل در نهايت با تفاضل گل از قهرماني جا ماندند بنابراين اصلاً دوست 
ندارند كه حوادث فصل قبل دوباره تکرار شود. آنها براي قهرماني چاره اي جز 

پيروزي و كسب امتياز ندارند، حتي اگر هفته، هفته دوم ليگ برتر باشد.
  ويسي به دنبال پيروزي در تهران

سرمربي قهرمان فصل قبل با حاشيه هاي زيادي به سپاهان آمد و اولين 
بازي را هم در فولادشهر باخت تا در حال حاضر حتي قهرماني با استقلال 
خوزستان هم زير سؤال برود. حالا ويس��ي در تهران بايد به مصاف نفت و 
علي دايي برود، نفتي كه هفته قبل بايد سه امتياز از استقلال مي گرفت اما 
بدشانسي و اشتباهات داوري نگذاشت تا علي دايي و مردانش پيروز شوند. 
در خصوص نفت همين اشاره بس كه دايي تيمي را جفت و جور كرده كه تا 
مرز واگذاري هم پيش رفت،  اما در نهايت ماندگار شد و در ديدار هفته اول 
نشان داد كه تيمي با برنامه و هدفمند است. حالا ويسي و سپاهان در برابر اين 
تيم چگونه به ميدان مي آيند سؤالي است كه بازي ساعت 20:35 امشب آن 
را پاسخ مي دهد. زردهاي اصفهاني كار سختي پيش رو دارند، آنها اگر دست 
خالي بازگردند بدون ترديد با ويسي به حاشيه هاي زيادي پرت مي شوند، 

حاشيه هايي كه همه را به ياد فصل قبل خواهد انداخت.
  قلعه نويي در مصاف با برزيل

تراكتورسازي تبريز براي قهرماني بسته شده، اين را هم امير قلعه نويي، سرمربي 
قرمزهاي تبريز مي گويد و هم آجرلو، مديرعامل اين تيم اما تساوي هفته اول 
مقابل مدافع عنوان قهرماني آن هم در زمين اختصاصي تراكتور آب سردي 
بود روي آتش انگيزه و هياهوهاي پيش از آغاز فصل، تراكتوري ها كه حالا با 
بازگشت ادينهو در خط حمله احساس قدرت بيشتري مي كنند از ساعت 
20:45 امشب در آبادان مهمان برزيل ايران صنعت نفت هستند، صنعتي كه 
با نادر دست نشان در فصل قبل ليگ يک طوفاني به راه انداخت و صعود كرد، 
هرچند كه در هفته اول مقابل ميزبانش صبا بدون گل مساوي شد، اما زردها 
در آبادان تيمي ديگرند و امشب مقابل قلعه نويي و مردانش حرف هاي زيادي 
براي گفتن دارند. امير قلعه نويي براي اثبات خود به هواداران تراكتورسازي 
هفته ها تلاش كرد و در نهايت موفق شد خود را دوباره در دل آنها جا كند ولي 
كسب نتيجه مساوي در هفته اول اوضاع را تا حدودي به هم ريخته، شرايطي 
كه اگر بازي امشب و نتيجه آن را نتواند درست كند معلوم نيست به كجا كشيده 

مي شود و شايد براي قلعه نويي و آجرلو زياد خوشايند نباشد.

شفاف س�ازي در ليگ برت�ر فوتب�ال وارد فاز 
جديدي ش�ده است و حراس�ت وزارت ورزش 
از مدعيان وجود تخلفات در قراردادهاي امضا 
شده خواسته تا مدارک خود را ارائه كنند. انتشار 
قرارداد مربيان و بازيکنان تيم هاي ليگ برتري 
اعتراضات زي�ادي را به همراه داش�ت تا جايي 
كه حتي س�رمربي كروات پرسپوليس تهديد 
به ش�کايت كرد. همانطور كه انتظ�ار مي رفت 
دستمزدهاي ميلياردي بازتاب گسترده اي نيز 
در جامعه داشت و مردم بازهم عليه حيف و ميل 
كردن پول بيت المال موضع گيري كردند. انداختن 
وظيفه پيدا كردن متخلفان به گردن رسانه ها 
تازه ترين اقدام قابل تأمل وزارت ورزش است! 
مش��کوک بودن رقم قرارداد برخ��ي از بازيکنان و 
همچنين تأخير در شفاف سازي قراردادهاي امضا 
شده در ليگ شانزدهم سبب شد تا اخبار ضد و نقيض 
زيادي منتشر شود. اگرچه شفاف سازي ديرهنگام 
قراردادها با هدف خاتمه دادن به شايعات و اتهامات 
انجام شد اما همين مس��ئله باعث شد تا حراست 
وزارت ورزش و جوانان به اين موضوع واكنش نشان 

دهد. حراست وزارت ورزش از تمامي افرادي كه ادعا 
مي كنند مدارک جديدي از تخلف در قراردادهاي 
فوتبالي ها دارند خواسته مدارک موجود را ارائه كنند 
تا در صورتي كه تخلفي در اين زمينه صورت گرفته 

باشد، با متخلفان امر برخورد لازم صورت بگيرد. 
  موافق شفاف سازي ام

رضا حسني  خو به رغم همه حواشي ايجاد شده در 
خصوص شفاف سازي قراردادهاي فوتباليست هاي 
شاغل در ليگ برتر از اين موضوع حمايت كرده 
است. مديركل حراست وزارت ورزش در گفت وگو 
با فارس از س��ازمان ليگ خواسته تا در خصوص 
ساير قراردادها نيز شفاف سازي كند: »با هر نوع 
شفاف سازي موافقم، چراكه شفاف سازي با فساد 
مبارزه مي كند اما بايد رعاي��ت امانت را هم كرد. 
يعني در فصل گذشته برخي قراردادها را افشاگري 
كرده بودند كه تعهد داده بودند آن را افشا نکنند. 
در هر صورت معتقدم ك��ه از اول بايد بگويند كه 
ما قراردادها را اعلام مي كنيم. يک زمان هس��ت 
كه بخش خصوصي در فوتب��ال هزينه مي كند و 
مي خواهد پول بيشتري به بازيکن يا مربي بدهد 

كه ما با آن كاري نداريم اما چون عمده فوتبال ما از 
بخش دولتي ارتزاق مي كند افشا كردن قراردادها 
كار خوبي است. با ما تماس مي گيرند كه برخي 
قراردادها واقعي نيست اما در اين مورد رسانه ها 
نقش اساسي را ايفا مي كنند. اگر مدركي هست 

بايد به ما هم بدهند.« 
    مسائل شخصي!

برانکو ايوانکوويچ سرمربي 2 ميليارد و 190 ميليون 
توماني پرس��پوليس به عنوان يک��ي از مخالفان 
منتشر شدن رقم قراردادهاي اهالي فوتبال حسابي 
عصباني است. س��رمربي سرخپوشان كه پيش از 
اين منتش��ركنندگان را تهديد به ش��کايت كرده 
بود در كنفرانس خبري ديروزش نيز بر مواضعش 
پافشاري كرد: »اين مسائل شخصي است و نمي دانم 
با اجازه چه مرجعي منتشر شده است. من دليلي 
براي شرمساري يا ترس ندارم اما حتي همسرم هم 
نمي دانست قراردادم چقدر است. البته خوشبختانه 
او فارس��ي بلد نيس��ت. به هر حال اين كار كاملًا 
غيرحرفه اي بود و متأسفانه مدام با اين اقدام ها براي 

افراد مشکل درست مي كنند.«

  فقط به فوتباليست ها كار دارند
علي دايي نيز به جمع مخالفان انتشار رقم قرارداد 
اهالي فوتبال پيوست. سرمربي نفت تهران كه قرارداد 
اين فصلش يک ميليارد و 120 ميليون تومان ارزش 
دارد از مسئولان خواست تا قراردادهاي سنگين ساير 
مشاغل را نيز منتشر كنند: »افراد زيادي را مي شناسم 
كه روزها صدها ميليون تومان درآمد دارند ولي كسي 
به آنه��ا كاري ن��دارد. از اين طرف ورزش��کاري كه 
حداكثر 10 سال مي تواند بازي كند را مورد هجمه 
قرار مي دهند. در اين مملکت كس��ي با بقيه كاري 
ندارد. ما فقط به فوتبال گير داده ايم، من متأسفم براي 

كساني كه اين هجمه را ايجاد كردند.«
   تأثيرات بد در جامعه

مجيد جلالي، سرمربي 750 ميليون توماني پيکان 
نيز معتقد است انتش��ار رقم قراردادها در جامعه 
تأثير بدي دارد: »انتش��ار مبالغ قراردادها مسئله 
غيرعادي نيس��ت اما در اين مورد القائات بدي به 
جامعه مي دهيم. يعني همه از مبالغ جيب يکديگر 
خبر داشته باشيم. شايد اين در آينده روحيات خوبي 
به جامعه منتقل نکند. اين موضوع ها در همه جاي 
دنيا وجود دارد اما پذيرش آن براي جامعه ما كمي 
سخت است. اما مسئله اي كه نبايد فراموش كرد اين 
است كه قرارداد سال قبل من ۶30 ميليون تومان 
بود كه تا همين الان 50 درصد آن را نگرفته ام. اين در 

حالي است كه بابت كل مبلغ بايد ماليات بدهم.«
  تأسف كاپيتان پرسپوليس

سيدجلال حسيني، كاپيتان اين فصل پرسپوليس 
از اينکه رقم قرارداد 700 ميليون توماني اش فاش 
شده به شدت ناراحت است: »متأسفم براي كساني 
كه فکر مي كنند با اين كارها شفاف سازي مي كنند. 
من براي خودم كه كاپيتان پرسپوليس و براي مهدي 
رحمتي كاپيتان استقلال و كاپيتان هاي ساير تيم ها 
متأسفم. ما بازيکنان هيچ وقت به حق و حقوقي كه 
در قرارداد مي نويسند، نمي رسيم و فقط مي گويند 

كه فلان بازيکن قرارداد ميلياردي بسته است.«
  حمايت از شفافيت مالي

مصطفي هاشمي طبا، رئيس اسبق سازمان تربيت 
بدني در گفت وگو با ايسنا از شفاف سازي قراردادهاي 
فوتبالي حمايت كرد: »نبايد انتقاد شود چون اگر 
قراردادها قانوني باشد و خلافي نداشته باشد، كسي 
نبايد از انتشار آنها ابا داشته باشد. به نظرم اشکال 
ندارد كه همه بدانند چه رقم هايي پرداخت مي شود. 
باشگاه ها فقط بخشي از بودجه خود را بايد صرف 
خريد بازيکن كنند. انتش��ار قراردادها به شفافيت 
مالي كمک مي كند و خيلي خوب است كه اين اتفاق 

در ساير رشته ها هم بيفتد.« 
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يزدانيبهترينگزينهاست
اعزام نفرات المپيکي به ريو بايد براساس 
قواني��ن و ب��ا در نظ��ر گرفت��ن وضعيت 
ملي پوشان انجام شود. كشتي در اين دوره 
از المپيک نيز همچون ادوار گذشته يکي از 
رشته هاي مهم و از جمله شانس هاي اصلي 
ما براي كسب مدال به ش��مار مي رود. به 
همين دليل انتظار مي رود كادر فني براي 
انتخاب نفرات اصلي دقت و حساس��يت 
زيادي به خ��رج ده��د. آزادكاران ايراني 
همچون ساير ورزشکاران المپيکي براي كسب بهترين نتيجه شبانه روز 
تلاش كرده اند و حالا زمان آن رسيده كه ثمره تلاش هايشان را ببينند. 
در بين ملي پوشان كشتي آزاد، رضا يزداني مدت هاست كه با مصدوميت 
دس��ت و پنجه نرم مي كند. پزش��کان تيم ت��لاش زي��ادي كرده اند تا 
آسيب ديدگي اين كشتي گير باانگيزه برطرف شود و او با سلامتي كامل 
به برزيل اعزام شود. يزداني از جمله كشتي گيران خوب ايراني است كه 
سال ها تجربه عضويت در تيم ملي را دارد. جدا از مصدوميت او، حضور 
يزداني در تمرينات به عنوان كاپيتان تيم ملي دلگرمي بزرگي براي ساير 
كشتي گيران محسوب مي شود. با اين حال انتظار مي رود كه رضا يزداني 
با آمادگي كامل به مسابقات اعزام شود. به همين دليل قرار است چند روز 
مانده به اعزام كشتي گيران وضعيت آمادگي يزداني به طور كامل مورد 
بررسي قرار بگيرد و شوراي فني و مربيان نظر نهايي را بدهند. در حقيقت 
بايد معلوم شود كه اين كشتي گير مصدوم است يا نه. تنها در اين شرايط 
است كه مسئولان فدراسيون، مربيان و شوراي فني مي توانند تصميم 
قطعي را بگيرند. يزداني در صورتي بايد به ريو اعزام شود كه كاملًا بهبود 
يافته باشد. دوبنده تيم ملي كشتي را بايد كشتي گيري بپوشد كه در ريو 
بتواند از پرچم و نام كش��ورمان دفاع كند و با تمام قوا به جنگ حريفان 
برود. بدون شک يزداني بهترين گزينه كشتي آزاد كشورمان است اما 
در صورتي كه مصدوميتش برطرف نشود. بايد نفر ديگري را جايگزين 
او كنيم تا حداقل با سلامت كامل به ميدان برود. از طرفي اينکه گفته 
مي شود مسئوليت اعزام يزداني برعهده خودش است اصلًا قابل قبول 
نيست، چراكه مسئوليت اعزام ها به عهده فدراسيون و كادر فني است و 

قطعاً شوراي فني و مربيان بهترين تصميم را خواهند گرفت.
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چـهـرهها

88498432سرويس ورزشي

وزنهكهميزنممردمرامقابلمميبينم
شکستن ركورد جهان در جام فجر و مثبت 
اعلام ش��دن دوپينگ حريفش در المپيک 
لندن كه باعث شد مدال برنز رستمي به نقره 
تبديل ش��ود حالا  روحيه اي مضاعف براي 
حضور در ريو به او داده است. رستمي حالا 
به اميد اصلي كاروان وزنه ب��رداري ايران در 
المپيک ريو براي كسب مدال طلا تبديل شده است. او با اشاره به اينکه در 
المپيک مدالش خوشرنگ تر خواهد بود، گفت: »فشارهاي رواني زيادي 
را در اين مدت براي رسيدن به المپيک تحمل كردم و بايد بهترين نتيجه 
را بگيريم. هر كاري را كه شروع مي كنم بايد تا انتها بروم و تمامش كنم. 
هيچ وقت به اين فکر نکردم كه من بايد قهرمان جهان يا المپيک شوم 
بلکه هميشه به دنبال آن بودم در آن لحظاتي كه هستم از آن لذت ببرم. 

وقتي وزنه مي زنم تمام مردم ايران را مقابل خودم مي بينم.«

سعيد احمديان

ويرانشدهام،فقطظاهرمراحفظميكنم
در حالي كه اعلام ش��ده بود بابک بردبار، 
داور سه ستاره بوكس ايران در المپيک ريو 
قضاوت خواهد كرد اما فدراسيون جهاني 
بوكس با ارس��ال نامه اي اين موضوع را رد 
كرد. بردبار، بعد از اين اتفاقات گفت: »طي 
دو سال گذشته بيش از 280 مبارزه جهاني، 
آسيايي و بين المللي را قضاوت كردم. تمام برنامه هايم براي قضاوت 
در المپيک بود كه متأسفانه همه چيز به هم ريخت و اكنون ويران 
شده ام و فقط ظاهرم را حفظ مي كنم. البته عوامل ديگري مانند تعداد 
نمايندگان بيش��تر در المپيک و داشتن كرسي هاي بين المللي در 
دعوت نکردنم نيز تأثيرگذار بود. وقتي دكتر »وو«، رئيس فدراسيون 
جهاني به ايران آمده بود قول داد كه حتماً يک داور ايراني در ريو باشد 

اما نمي دانم چه شد كه از ايران كسي دعوت نشده است.«

تائيدطرحجديدلباسكاروان
پس از اينکه طرح اوليه لباس ورزشکاران ايراني المپيک ريو مورد اقبال 
مسئولان و مردم قرار نگرفت، كميته ملي المپيک كامران بختياري را 
به عنوان طراح جديد اين لباس ها معرفي كرد. بختياري ابتدا لباس��ي 
طراحي كرد كه با اش��کالاتي مواجه بود اما حالا او ادع��ا مي كند آنها 
برطرف شده و او ديروز توانسته است تائيد وزارت ورزش را هم به دست 
آورد تا كار دوخت لباس ها آغاز و  تا جمعه  روز افتتاحيه آماده شود. او با 
انتشار عکس و پيامي نوشته است: »اين طرح 20 برابر بهتر از طرح قبل 
است. ستاره ها حذف شده، شعرها حذف شده و فقط مونده پرچم ايران 

وخطوط نستعليق ايراني.« 

اخراج يک شركت خصوصي امنيتي از سوي دولت برزيل، ميزبان 
المپيک را با چالشي جديد روبه رو كرده است. در حالي كه نيروهاي 
امنيتي اين كش��ور مانورهاي زيادي براي تأمي��ن امنيت بازي ها 
برگزار كرده اند اما دي��روز خبري مبني بر اخراج اين ش��ركت در 
رسانه ها مطرح شد. اين شركت متعهد شده بود 3 هزار و 400 نيرو 
را براي تأمين امنيت بخشي از المپيک فراهم كند، اما تنها موفق به 

جمع كردن نزديک به 500 نفر شده است. پس از اين اتفاق بود كه 
مورائس، وزير دادگستري برزيل از به كارگيري اعضاي نيروي ملي 
دولت فدرال به  همراه پليس هاي فعال و بازنشسته ريو و شهرهاي 
ديگر در تأمين امنيت بازي هاي المپيک خبر داد. گفته مي ش��ود 
برزيل با استفاده از 85 هزار نيروي امنيتي برگزاري امن اين دوره از 

رقابت ها را تضمين كرده است. 

بحرانامنيتدرالمپيکريو

حريفانچپگاردروزبهانيدرالمپيک
اكبر احدي، مربي احسان روزبهاني نماينده بوكس ايران در المپيک 
حريفان چپ گارد را بزرگ ترين چالش اين بوكسور خواند: »روزبهاني 
در المپيک 2۶ حريف دارد كه 18 نفر از آن بوكس��ورهاي چپ گارد 
هستند و مابقي حريفان او با گارد راست مبارزه مي كنند. بدون شک 

بايد بگوييم همه نفرات حاضر در المپيک جزو بهترين ها هستند.«

سفرزيارتيفرنگيكارانبهمشهد
حميد سوريان، اميد نوروزي، سعيد عبدولي، حبيب الله اخلاقي، 
قاسم رضايي و بشير باباجان زاده، شش فرنگي كار المپيکي ايران 
به همراه اعضاي كادر فني تيم ملي امروز راهي مش��هد مقدس 
مي شوند تا با حضور در بارگاه ملکوتي امام رضا)ع( از لحاظ روحي 

و رواني خود را براي حضور در المپيک 201۶ ريو آماده كنند. 

شانسكسبمدالراداريم
پوريا نوروزي��ان، ملي پوش تيراندازي اي��ران در المپيک 201۶ 
معتقد اس��ت هر پنج نماينده تيراندازي كش��ورمان در المپيک 
شانس كس��ب مدال دارند: » فکر مي كنم هر پنج نماينده ايران 
داراي شانس رسيدن به فينال و حتي كسب مدال هستند. براي 

هم تيمي هايم شانس زيادي قائلم.«

ابراهيمجوادي

كارشناس كشتي

انحلالجنجاليتيمفوتبالبانوانملوان
ماجراي انح��لال تيم فوتبال بانوان باش��گاه ملوان ب��ه جاهاي باريک 
كشيده شده است. پس از اينکه بازيکنان اين تيم در مصاحبه هايشان 
از عدم پرداخت مطالباتشان از مسئولان اين تيم انتقاد كردند، باشگاه 
ملوان تصميم به انحلال تيم فوتبال بانوان به عنوان پرافتخارترين تيم 
كشور گرفت و در يک بيانيه جنجالي ملواني ها اعلام كردند كه دلايل 
انحلال مالي نيست اما مواردي وجود دارد كه قابل بيان نيست: »ملوان 
به عنوان يک باشگاه فرهنگي ورزش��ي براي ورزش بانوان به خصوص 
فوتبال احترام و ارزش قائل اس��ت اما به دلايلي كام��لًا غيرمادي كه 
تأكيد مي كني��م از بيان آنها به طور واضح در رس��انه ها بايد خودداري 
كرد، تصميم ندارد در فوتبال بانوان به صورت حرفه اي تيم داري كند.« 
انتشار اين بيانيه، برخي از پيشکسوتان باشگاه ملوان به شدت از مديران 
اين باشگاه گلايه مند ش��دند. يکي از آنها نصرت ايراندوست است كه 
دخترش سرمربيگري تيم فوتبال ملوان را هم در مقطعي برعهده داشت. 
ايراندوست قصد دارد از باشگاه ملوان و مديرانش كه چنين بيانيه اي را 
صادر كردند، به قوه قضائيه شکايت كند. او ديروز به خبرگزاري فارس 
گفت: »بيانيه باشگاه ملوان توهين و اهانت به تمام دختران ايران زمين 
بود و من براي دفاع از پاكدامني بانوان ايراني به دادگاه شکايت مي كنم 
تا مديران باشگاه ملوان در دادگاه پاسخگو باشند. شاهد صدور بيانيه اي 
عليه دختران شايسته ايران بوديم، دختران شايسته اي كه از تمام ايران 
در ملوان بازي مي كردند. رهبر ما در انزلي بيان فرمودند كه زن و مردش 

قهرمان هستند، اما آقايان چنين بيانيه اي صادر مي كنند.«

شيوانوروزي
گزارش

فريدون حسن

وزارتاندرخمپيداكردنمدرك!
گستاخ تر شدن فوتبالي هاي ميلياردي در سکوت و اهمال مسئولان

يزدانيمصدومبامسئوليتخودشبهريوبرود!
وضعيت اعزام رضا يزداني، كاپيتان تيم ملي كشتي آزاد كشورمان به المپيک 201۶ 
همچنان در هاله اي از ابهام قرار دارد و كميته پزشکي فدراسيون كشتي در جديدترين 
اظهارنظرش ديروز گفت كه وضعيت يزداني با توجه به مصدوميتش براي حضور در 
المپيک مساعد نيست اما او با مسئوليت خودش مي تواند به ريو برود. دكتر تورج 
ملک محمدي وضعيت يزداني را نه چندان مطلوب عنوان كرد: »پس از 
ارزيابي نه چندان رضايت بخش اعضاي كميته از وضعيت آسيب ديدگي 
رضا يزداني به لحاظ پزشکي، كادرفني تيم ملي كشتي آزاد چند روز 
فرصت خواسته تا گزارش نهايي خود را به كميته مذكور ارائه دهد 
تا هرچه زودتر در اين مورد خاص تصميم گيري شود. با توجه به 
حساسيت هاي خاصي كه از ابعاد مختلف به دليل سابقه مصدوميت 
رضا يزداني در المپيک لندن وجود دارد، قطعاً مسئولان و كادر 
فني نيز به دنبال حضور يزداني مصدوم در المپيک نيستند و در 
صورت اصرار يزداني به حضور در المپي��ک و تأييد كادر فني، 

خودش بايد مسئوليت اين موضوع را بپذيرد.«

اميدواريمموجخوبيبامدالتيراندازيبهراهبيفتد
با نزديک شدن المپيک شمارش معکوس براي آغاز اين رقابت ها و شروع مسابقات 
نمايندگان كشورمان آغاز شده اس��ت. يکي از رشته هايي كه در روزهاي ابتدايي 
المپيک، نمايندگان كش��ورمان به ميدان مي روند رشته تيراندازي است. رئيس 

كميته ملي المپيک ديروز در اين باره اب��راز اميدواري كرد كه با مدال گرفتن 
تيراندازي، موج مدال آوري كاروان كشورمان از همان روزهاي اول آغاز 
شود: »وضعيت مدال آوري ما به لحاظ رنگي خوب است و اميدواريم 
كه موج خوبي با مدال احتمالي تيراندازي در هفته اول به راه بيفتد.« 
كيومرث هاشمي در مورد شانس مدال آوري ايران در المپيک ريو 
نيز گفت: »در هفته دوم بازي ها با توجه به اينکه مسابقات مدال آور 
براي ايران برگزار مي شود، شانس بيشتري براي كسب مدال دارند. 
وضعيت مدال آوري ما به لحاظ رنگ خوب است، اما فراموش نکنيد 

كه المپيک عرصه لحظه ها است و خوش��بختانه بيشتر ورزشکاران ما 
نسبت به دوره هاي قبل تجربه بيشتري دارند و اميدوارم كه موج خوبي 

با مدال احتمالي تيراندازي در هفته  اول به راه بيفتد.« 

المپيك


